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§ 56 KFKS 2022-00928 

Medborgarförslag om mer barnvänlig skolmat på 
Myrsjöskolan 

Beslut 
Kommunstyrelsens verksamhetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande. 
 
Kommunstyrelsen noterar att Myrsjöskolan arbetar för att utveckla måltiderna tillsammans 
med elever som är delaktiga via matrådet. Kommunstyrelsen beslutar därmed att förslaget i 
medborgarförslaget att servera mer kött, kyckling och pasta på Myrsjöskolan är 
färdigbehandlat. 

Ärende 
En medborgare har inkommit med ett förslag om att Myrsjöskolan ska ändra skolmaten 
och servera mer kött, kyckling och pasta.  
 
Välfärd skola lägger stor vikt vid att elever äter skolmaten så att de får energi till att orka 
med lektionerna. 
 
Nacka kommuns styrmodell innebär att varje skola har stor frihet att själv besluta hur 
verksamheten ska drivas. Det gäller även skolmaten. I praktiken betyder det att politiker 
inte fattar detaljerade beslut om måltiderna utan det får varje skola själv besluta.  
 
På Myrsjöskolan pågår ett utvecklingsarbete av måltiderna, bland annat genom ett aktivt 
matråd på skolan. 
 
Med notering av det utvecklingsarbete som pågår kring måltiderna på Myrsjöskolan 
beslutar Kommunstyrelsen att förslaget i medborgarförslaget att servera mer barnvänlig 
mat på Myrsjöskolan är färdigbehandlat. 
 
Kommunstyrelsen noterar att Myrsjöskolan arbetar för att utveckla måltiderna tillsammans 
med elever som är delaktiga via matrådet. Kommunstyrelsen beslutar därmed att förslaget i 
medborgarförslaget att servera mer kött, kyckling och pasta på Myrsjöskolan är 
färdigbehandlat. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från Välfärd skola daterad den 28 november 2022 
Bilaga 1. Medborgarförslaget 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut och fann att 
kommunstyrelsens arbetsutskott beslutat i enlighet med det utsända förslaget. 
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Protokollsanteckningar 
Andreas Andersson lät anteckna för Socialdemokraterna: 
För oss Socialdemokrater är det viktigt att ha aktiv dialog med medborgarna. Därför är det 
glädjande när medborgare genom exempelvis medborgarförslag vill vara med och påverka 
sin vardag. 
 
Tyvärr är det inte rimligt att kommunpolitiken går in och detaljreglerar vilken mat som 
serveras på skolorna. Hade så varit fallet hade exempelvis inte de matråd som finns ute på 
skolorna haft möjlighet att påverka maten i den riktning som barnen på skolan vill. Det är 
däremot viktigt att de uppsatta riktlinjerna gällande näringsrik och aptitlig mat följs, så att 
alla barn får den energi de behöver för att klara dagen, lära sig och utvecklas. 
 
Mikael Carlsson lät anteckna följande för Nackalistan: 
Vi tycker att det är väldigt bra att elever på det här sättet försöker påverka sin skolmiljö och 
vi förstår hur viktig skolmaten är för att eleverna ska må bra och för att man ska kunna lära 
sig på bästa sätt. Just detta kring skolmaten är inget som vi från politiken direkt beslutar, 
däremot så ville vi i Nackalistan i vårt budgetförslag ge mer pengar till skolorna att kunna 
satsa på bland annat skolmat. Tack för ett bra medborgarförslag 
 
Lisa Rasmussen (V) lät anteckna följande: 
Det är spännande att så många elever tar initiativ till förbättringar av sin skolmat. Vi borde 
föreslå skolledningen på Myrsjöskolan att starta ett projekt för elevinflytande över 
skolmaten och passa på att fånga upp engagemanget. Här finns många olika inriktningar 
som det skulle kunna ta, t.ex. att fördjupa sig i vad som är bra mathållning ur ett 
klimatperspektiv, hur ekonomin kring skolmaten fungerar, hur ett kök som ska servera mat 
för olika behov fungerar. 
 
- - - - - 
  


